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Rada Imigrantów i Imigrantek 

 

Protokół z pierwszego posiedzenia 

Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji 

w dniu 14 listopada 2018 roku, Gdańsk 
 
Obecni: 
 

 Tatiana Gushchina, Valérian Collot, Raisa Korycka, Liliia Antoniuk, Susanna Izzetdinova, 
Nataliia Malyk, Khedi Alieva, Julia Shavlovskaya, Andreas Hetzer, Aws Kinani, Karel Dolinski, 
Natalia Kovalyshyna, Oksana Szatogo, Majed Tinawi; 

 Joanna Krupadziorow – Inspektor ds. migracji i repatriacji, Wydział Rozwoju Społecznego, 
UMG. 

 
Nieobecni:  

 brak 
 

Program posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 

1. Powitanie uczestników i przyjęcie porządku obrad 

2. Określenie zakresu kompetencji Rady Imigrantów i Imigrantek (Rady) 

3. Sprawy bieżące 

4. Sprawy wniesione 

5. Wybór Współprzewodniczących Rady 

6. Ustalenie harmonogramu posiedzeń Rady na lata 2018 – 2019 

 
Ad.1. Po powitaniu uczestników przez Joannę Krupadziorow, rozpoczęto obrady. 
 
Ad.2. Joanna Krupadziorow przedstawiła Członkom Rady prezentację dotyczącą zakresu 
kompetencji Rady. Prezentacja zawierała: 

 Informacje dotyczące zapisów w Modelu Integracji Imigrantów odnoszących się do potrzeby 
powołania Rady Imigrantów i Imigrantek; 

 Informacje dotyczące zapisów w Modelu Integracji Imigrantów odnoszących się do zakresu 
kompetencji Rady Imigrantów i Imigrantek; 

 Propozycje działań przygotowane przez Joannę Krupadziorow w odniesieniu do wcześniej 
omawianych kompetencji – propozycje zostały przedstawione celem przykładu; 

 Regulamin Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji, który został szczegółowo omówiony. 
 

Ad.3. Sprawy bieżące dotyczyły: 

 Konkursu na „Pracodawcę Przyjaznego Cudzoziemcom” – Konkurs organizowany jest przez 
Gdański Urząd Pracy (GUP). GUP zwrócił się do Rady z prośbą o wydelegowanie 
przedstawiciela Rady do prac komisji konkursowej oraz o pomoc w rozpowszechnienie 
informacji o konkursie wśród znanych Członkom Rady firm. Joanna Krupadziorow przekazała 
powyższe informacje Członkom Rady oraz rozdała im kopię listu przesłanego do Urzędu Miasta 
Gdańsk przez Gdański Urząd Pracy. Chęć reprezentowania Rady w ramach ww. Konkursu 
wyraziły 4 osoby: Khedi Alieva, Nataliia Malyk, Aws Kinani, Susanna Izzetdinova. Joanna 
Krupadziorow zapewniła, że dowie się, czy Rada może być reprezentowana przez 4 osoby. 

 Ewaluacji zakończonej we wrześniu szóstej edycji budżetu obywatelskiego w Gdańsku – 
Starszy Inspektor Urzędu Miejskiego w Gdańsku, pracująca w Biurze Prezydenta  
ds. Komunikacji i Marki Miasta, poprosiła Radę o sugestie i uwagi dotyczące Budżetu 
Obywatelskiego przeprowadzanego w mieście Gdańsk. Rada postanowiła, że przygotuje opinię 
w tej sprawie. Napisania opinii podjął się Karel Dolinski. 
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Ad.4. Sprawy wniesione: 

 Aws Kinani wyraził potrzebę skonkretyzowania i głębszego opisania wymogu uczestnictwa  
w II kadencji Rady dotyczącego zakazu prowadzenia odpłatnej działalności komercyjnej  
dla i na rzecz cudzoziemców. 

 
Ad.5. Podczas spotkania odbyło się tajne głosowanie dotyczące wyboru Prezydium Rady (według  
§3, pkt. 2 Regulaminu Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji). Zgłosiły się 4 osoby chętne do zajęcia  
3 stanowisk Współprzewodniczących Rady: Tatiana Gushchina, Aws Kinani, Karel Dolinski, Liliia 
Antoniuk.  
 
Wyniki tajnego głosowania przedstawiają się następująco: 
 
Tatiana Gushchina   6 głosów za 
Aws Kinani   14 głosów za 
Karel Dolinski   13 głosów za 
Liliia Antoniuk   9 głosów za 
 
Stanowiska Współprzewodniczących Rady objęli: Aws Kinani, Karel Dolinski, Liliia Antoniuk 
 
Ad.6. Ustalenie harmonogramu posiedzeń Rady na lata 2018 – 2019 zostało przeniesione  
na II posiedzenie Rady. O dacie II posiedzenia Rady zadecyduje Prezydium Rady i poinformuje o niej 
Joannę Krupadziorow poprzez przesłanie e-maila. 
 
 
 
Posiedzenie zakończyła Joanna Krupadziorow jednocześnie prosząc Członków Rady o przesłanie na jej 
służbowy e-mail uwag oraz propozycji dotyczących pracy II kadencji Rady. 
  
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
Protokół sporządziła Joanna Krupadziorow. 
 
 

 


